
Västra regionen av Koloniträdgårdförbundets Årsmöte 
 
Datum 3 juni 
Tid   11.00 
Plats Misteröds Kolonistugeförening 
 
Närvarande: Christina Fredin, Lena Nygren, Anders Berglund, Margareta Rosendal,  

Ann-Marie Svensson, Anne Klouda, Sveza Filipova, Siv Persson, Arne 
Rönnqvist, Britt-Marie Svensson, Thomas Johansson, Marie Cronwall. Peter 
Böös, Kristoffer Henriksson, Elisabet Eriksson, Margareta Lindqvist, Bengt 
Nilsson, Irene Skystedt, Junis Dahl, Malin Söderstedt, Kjell Solefors, Christina 
Almqvist och Solweig Hultman 

Gäster: Helena Westerling och Marie Sundberg 
 
Protokoll 
 
§ 1. Öppnande 
 Solweig Hultman hälsade alla välkomna och öppnade årsmötet 
 
§ 2. Faställande av dagordning 

Solweig Hultman frågade årsmötet ifall man kan arbeta efter framlagd 
dagordning. 
Årsmötet beslutade att arbeta efter framlagd dagordning 
 

§ 3. Fastställande av röstlängd 
 Närvarande på årsmötet är 25 deltagare. 23 röstberättigade och 2 gäster 
 Årsmötet beslutade att fastställa röstlängden till 23 röstberättigade 
 
§ 4. Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Årsmötet föreslår Helena Westerling till ordförande för mötet och Marie 
Sundberg till sekreterare för mötet. 
Årsmötet beslutade att välja Helena Westerling till ordförande för mötet 
Samt att  välja Marie Sundberg till sekreterare för mötet 
 

§ 5. Val av två protokolljusterare tillika rösträknare 
Årsmötet föreslår Kjell Solefors och Christina Almqvist till justerare och tillika 
rösträknare. 
Årsmötet beslutade att välja Kjell Solefors och Christina Almqvist till 

justerare och tillika rösträknare 
 

§ 6. Styrelsens verksamhetsberättelse och  ekonomiska berättelse 2022 
Helena Westerling läste upp styrelsens verksamhetsberättelse för 2022 och 
frågade årsmötet ifall man kunde godkänna den och lägga till handlingarna 
Årsmötet beslutade att godkänna styrelsens verksamhetsberättelse och lägga 

den till handlingarna 
 

§ 7. Revisorernas berättelse 2022 
Helena Westerling läste upp revisorernas berättelser och frågor mötet ifall man 
kan godkänna berättelserna och lägga dem till handlingarna.  



Årsmötet beslutade att godkänna revisorernas berättelser och lägga dem till 
handlingarna 

 
§ 8. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 2022 

Helena Westerling frågar årsmötet om man kan enligt med revisorernas förslag 
att ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022 
Årsmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022 
 

§ 9. Behandling av motioner 
 Fanns inga inkomna motioner 
 
§ 10. Förslag till budget 2023 
 Anders Berglund läste upp styrelsen förslag till budget för verksamhetsåret 2023 

Årsmötet beslutade att fastställa budgeten för verksamhetsåret 2023 enligt 
med styrelsens förslag 

 
§ 11. Val av styrelsemedlemmar 

a) En ordförande på 2år 
Valberedningen förslår omval av Solweig Hultman till ordförande för 2år 
Årsmötet beslutade att välja Solweig Hultman till ordförande 

för 2år 
 

b) Två ordinarie ledamöter på 2år 
Valberedningen förslår omval på Elisabeth Eriksson och nyval på Christina 
Fredin till ledamöter för 2år 
Årsmötet beslutade att välja Elisabeth Eriksson och Christina 

Fredin till ledamöter för 2år
  

 
§ 12. Val av styrelsesuppleanter 

a) Två suppleanter på 1år 
Valberedningen föreslår omval på Bengt Nilsson och Irene Skystedt till 
suppleanter för 1år 
Årsmötet beslutade att välja Bengt Nilsson och Irene Skystedt 

till suppleanter för 1år 
 
§ 13. Val av revisorer och revisorssuppleanter 

a) En ordinarie revisor på 2år 
Valberedningen föreslår omval på Marita Andreasson på 2år 
Årsmötet beslutade att välja Marita Andreasson till ordinarie 

revisor för 2år 
 

b) En ordinarie revisor på 1år, fyllnadsval 
Valberedningen förslår nyval på Ove Johansson för 1år 
Årsmötet beslutade att välja Ove Johansson till ordinarie 

revisor för 1år 
 
 
 
 



c) En revisorssuppleant på 1år 
Valberedningen föreslår omval på Birgitta Tranberg för 1år 
Årsmötet beslutade att välja Birgitta Tranberg till 

revisorssuppleant för 1år 
 

§ 14. Val av kontaktombud för Koloniträdgården – mandatperiod 1år 
 Valberedningen förslår Britt-Marie Svensson till kontaktombud för 1år 

Årsmötet beslutade att välja Britt-Marie Svensson till 
kontaktombud för 1år 

 
§ 15. Val av två ordinarieledamöter till Förbundsrådet (FR) – mandatperiod 2år 

Valberedningen föreslår omval på Anders Berglund och nyval på Elisabet 
Eriksson för 2år 
Årsmötet beslutade att välja Anders Berglund och Elisabet 

Eriksson till förbundsrådet för 2år 
 

§ 16. Val av två ersättare till förbundsrådet (FR) – mandatperiod 1år 
Valberedningen föreslår omval på Bengt Nilsson och nyval på Christina Fredin 
för 1år 
Årsmötet beslutade att välja Bengt Nilsson och Christina 

Fredin till ersättare i förbundsrådet för 
1år 

 
§ 17. Val av valberedning – mandatperiod 1år 
 Årsmötet förslår omval på Eva Hjort och Marie Sundberg för 1år 

Årsmötet beslutade att välja Eva Hjort och Marie Sundberg till 
valberedning för 1år 

 
§ 18. Fastställande av nya regionstadgar 

Nya stadgar för Västra regionen av Koloniträdgårdsförbundet gicks igenom, 
Peter Böös berättade att det inte var större ändring utan det var omskrivningar 
som gjorts. Helena Westerling föreslog mötet att anta de nya stadgarna samt att 
man också skulle besluta om att de var justerade 2023-06-03 
Årsmötet beslutade att fastställa de nya regionstadgarna 
Samt att  de justerades från och med 2023-06-03 
 

§ 19. Rapport från regionstyrelsen 
Solweig Hultman rapporterade från regionstyrelsen att man under året jobbat på 
att få fler föreningar att gå med och idag är det 15 föreningar med under året 
blev Ulricehamn och Hester blivit medlemmar i regionen. Man har också 
anordnat olika utbildningar för föreningarna. 
Årsmötet beslutade att godkänna rapporten 
 

§ 20. Rapport från förbundsstyrelsen (FS) 
Solweig Hultman rapporterade från förbundsstyrelsen, styrelsen träffas några 
gånger per år ibland digitalt och någon gång fysiskt. Man jobbar för att få fler 
föreningar Miljödiplomerade, anordnat juridisk kurs. 
Årsmötet beslutade att godkänna rapporten 
 
 



§ 21. Rapport från förbundsrådet (FR) 
Anders Berglund informerade från förbundsrådet, idag är det 179 föreningar 
anslutna till förbundet, 2300 lotter.  
 
Man valde en styrelse, ekonomin är god man fick en större summa från Folksam 
och därför har man ett överskott på 1,3 miljoner kronor. Lånefonden som 
föreningarna kan låna ifrån är lite för liten just nu så man beslutade att se över 
hur man kan göra för att den ska bli större. 
 
Förbundet ska arbeta för att ska ha en odlingsrådgivare per region. Man har idag 
58 miljödiplomerade föreningar. Vill man så kan man se hela protokollet på 
hemsidan. 
Mötet beslutade att godkänna rapporten 

 
§ 22. Rapport från regionens föreningar 
 Västerängen, Mariestad 

 Finns 110 lotter och ligger vid Tidan, arrendeavtalet går ut 2028. Man har en oro 
att kommunen ska ta tillbaka marken nu när Mariestad kommer växa med nya 
fabriken som ska ge mer invånare till Mariestad. 10 -12 lotter byter ägare varje 
år. 
 
Eklundshov, Jönköping 
Bildades 1928, ligger vid Vätternsstrand. Finns 55 stugor där man kan övernatta. 
Man har köpt in hjärtstartare och kommer att ha utbildning av den inom kort. 
Man har olika arbetsgruppen till olika arbetsuppgifter/uppdrag. 
 
Prästakullen, Varberg 
Finns 162 lotter man får inte sova över, arrende på 5år man är också oroliga för 
att man inte ska får vara kvar. Man har fått flytta på sig tidigare. Man har också 
gamla vattenledningar som måste bytas och är en stor kostnad. 
 
Ånneröd, Strömstad 
Man har 24 lotter. Ingen el eller vatten. Varje lott har mellan 60kvm och 
240kvm. Man får ha en stuga på 15kvm, man får övernatta. Det finns ett utedass. 
Man ordnar trivselkvällar, det ligger nära stan. Man ligger på kommunen för att 
man ska få mark till flera lotter. 
 
Stenhammar, Lidköping 
Startade 73-74, man har 53 kolonistugor och 4 odlingslotter. Avgiften till 
kommunen är 1kr men man får aldrig någon faktura så avgiften blir 0kr. 10 års 
arrende. Ingen el men vatten finns, man har 4 städdagar om året, toaletten ska 
byggas om och nytt förråd ska byggas. Man ska börja ha trivselkvällar. 
 
 
Karlsvik, Trollhättan 
Startade 1986, det finns 91 stugor och ligger vid Göta Älv och Överbys 
köpcenter. Man har toalett och dusch, man har byggt en samlingslokal. Då 
lånade man från lånefonden. Miljögrupp bildad, man satsar på andra nivån i 
miljöcertifieringen. Man diskuterar om man ska ha en solpark. 
 



Ramnalid, Boråd 
23 lotter med stugor på, man har både vatten och el. Styrelsen kommer att ha 
dialogsamtal med alla kolonister under året. Man har 2 arbetsdagar och man 
anordnar trivselkvällar. 
 
Skövde koloni, Skövde 
62 lotter med 58 stugor, man har vatten genom egen brunn. Man har 
föreningshus, toalett och dusch. Man har ett gammalt avtal och ligger bredvid ett 
skjutfält. Man har 3-4 arbetsdagar. Eventuellt blir det en förening till i Skövde. 
 
Åsen, Göteborg 
Man är ett stugområde så man är ingen vanlig koloni. Man hyr av privata 
markägare, Man får inte bygga om stugorna, det finns 37st. 
 
Påskberget, Varberg 
Man har varit medlemmar i regionen 2år, man har gjort en nystart i föreningen. 
Mar lägenhetsarrende och man får ha 10kvm, inget boende. Man har 42 
odlingslotter som ligger på 400-500kvm. Man bildades 1948 och har 75-
årsjubileum.  
 
Holmägen, Vänersborg 
Området är från 30-talet, finns 45 stugor och 64 lotter. Föreningen bildades 81, 
finns ingen el och det finns bara sommarvatten. Kommunen har alltid visat 
dåligt intresse för området. Man ska få nytt avtal, man känner sig trygga för att 
vara kvar. Man har ingen gemensamhetslokal.  
 
Örestrand, Borås 
Man firar 75 år, det finns 51 lotter med stugor, ingen övernattning. Man har en 
liten samlingslokal, inget vatten eller el. Man har avtal som sträcker sig 5 år i 
taget så man har till 2025 nu. Finns en liten oro för att man inte ska få vara kvar. 
Man har 3 arbetsgrupper, 2 arbetsdagar per år. Man funderar på 
miljödiplomering. De olika föreningarna i Borås träffas ibland. 
 
Misteröd, Uddevalla 
Uddevallahem byggde upp vattenledningar, el och storstugan. 1986 stod det 
klart. Det finns 35 stugor, vatten och el finns och man får sova över. Man 
arrenderar av Uddevallahem. 6 arbetsdagar per säsong kan man inte vara med 
får man arbetsuppgifter att göra innan, finns en gräsklippningsgrupp, 
trivselgrupp och en köksgrupp. Största arbetet som är på området just nu är att 
dräner om hela området. Samlingslokalen kan hyras till en kostnad på 150kr. 

 
§ 23. Presentation av Ulrika Hedman, ansvarig för hemsidan och Ann Marie 

Svensson, miljöambassadör 
 Ulrika Hedman som ansvarar för regionens hemsida kommer från Misteröd 

Kolonistugeförening. Ulrika berättar om hur sidan är uppbyggd. Hon uppmanar 
alla föreningarna vad man vill ha sina föreningssidor och mejlar henne på det 
man vill uppdatera. 

 
 Ann-Marie Svensson som är miljöambassadör presenterade sitt arbete. Hon har 

gått utbildning som förbundet haft. Finns en folder som man kan gå in och titta i 



den finns på hemsidan. Hon kan även komma till föreningarna och hålla 
föredrag angående miljöarbetet. Ring gärna och boka. 

 
§ 24. Årsmötet 2024 
 Nästa årsmöte hålls i Jönköping den 1/6-2024, Eklundshov. 
  
§ 25. Avslutning  

Helena Westerling tackade för att hon fick komma och leda Västra regionens 
årsmöte 2023 och avslutade mötet 

 
Vid protokollet   Ordförande  
 
 
……………………………………………. ……………………………………….. 
Marie Sundberg   Helena Westerling  
 
 
Justerare    Justerare 
 
……………………………………………. ………………………………………… 
Kjell Solefors   Christina Almqvist 
   
 


